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Poziv na konvenciju Lige socijaldemokrata Vojvodine 
 

Dragi sugra� ani i drage sugra� anke, 
Pozivamo Vas na sve� anu konvenciju Lige socijaldemokrata 
Vojvodine koja � e se odr�ati u ponedeljak 11. aprila 2016. 
godine u 19 � asova u bioskopu Cinema, Kralja Petra I 4, 
Zrenjanin. Pored ostalih govornika, tom prilikom � e Vam se 
obratiti i predsednik LSV Nenad � anak. 
Predstavi� emo Vam program i tim ljudi sa kojima Liga 
socijaldemokrata Vojvodine pobe� uje na predstoje� im izborima 
24. aprila. 
Svi zainteresovani mogu se prijaviti na mail adresu 
lsvbeckerek@yahoo.com ili na broj telefona 023/510-717. 
Gradski odbor Lige socijaldemokrata Vojvodine Zrenjanin 
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� anak u Aradcu: Liga jedini borac za interese Vojvo� ana i Vojvo� anki 
 

U � etvrtak, 7. aprila u Aradcu odr�ana je tribina na kojoj su se prisutnima odratili predsednik Lige 
socijaldemokrata Vojvodine Nenad � anak, potpredsednica Gradskog odbora LSV Zrenjanin Marina Malo, 
predsednica Kluba penzionera Nada Lazi�  i potpredsednik Izvršnog odbora GO LSV Aleksandar Marton. 

Nenad � anak je podsetio prisutne da izuzev Lige ne postoji 
stranka koja se bori za interese gra� ana i gra� anki Vojvodine. 
- Svi oni koji su se kleli i obe� avali da � e bolje i uspešnije od 
Lige braniti interese Vojvo� anki i Vojvo� ana su pokazali da ih 
Vojvodina suštinski ne interesuje, da za to nemaju dovoljno 
volje, niti sposobnosti. Imali su, kao što se ka�e, i no� i poga� u, 
imali su situaciju u kojoj su imali i predsednika dr�ave, i 
predsednika Vlade Srbije, i predsednika pokrajinske vlade i 
gradona� elnike svih gradova. Šta ih je onda spre� avalo da sve 
ono šta sad obe� avaju u predizbornoj kampanji urade pre � etiri 
godine – zapitao se � anak. 
- Mi nemamo kud. Ili � emo se boriti za ono što nam pripada ili 

Vojvodine kakvu �elimo ne� e biti. Niko ne� e da brani naše vrednosti, ukoliko to ne radimo mi. Niko ne� e hteti da 
se odrekne onoga što je stekao otevši od Vojvodine, ukoliko se mi ne izborimo da nam se vrati ono što je naše – 
poru� io je prisutnima � anak. 
Nada Lazi�  je upoznala prisutne za šta se Liga socijaldemokrata Vojvodine, kao jedina dosledna stranka zala�e 
kada je u pitanju odnos dr�ave prema penzionerima. 
- Po� etkom devedesetih godina ukinut je vojvo� anski Fond za penziono invalidsko osiguranje, jedan od najboljih 
u ondašnjoj SFRJ. U trenutku kada je usisan u republi � ki fond, pokrajinski PIO fond posedovao je velike rezerve 
novca. Taj novac nakon toga je nestao. Zala�emo se da se utvrdi gde je taj novac i da vratimo PIO Fond 
Vojvodine kako bismo omogu� ili našim penzionerima pristojan i dostojanstven �ivot kakav zaslu�uju – navela je 
Nada Lazi� . 
Aleksandar Marton je napomenuo da je za loše uslove �ivota u Zrenjaninu, ali i u gradovima širom Vojvodine 
krivo centralisti� ko upravljanje dr�avom. 
- Politi� ari iz Beograda imaju obi� aj da Ligu socijaldemokrata Vojvodine nazivaju separatisti� kom strankom iz 
jednog jedinog razloga, a to je zato što se zala�emo da se sredstva troše tamo gde su ona i ste� ena. Bud�et Grada 
Beograda je gotovo tri puta ve� i od bud�eta � itave AP Vojvodine. Grad Beograd je mesto gde je po� ela izgradnja 
kula kakve postoje u Dubaiju, dok u isto vreme ljudi iz ranije bogatih mesta u Banatu u sve ve� em broju pose� uju 
narodne kuhinje – napomenuo je Marton. 
Marina Malo i Aleksandar Marton su na samom kraju pozvali prisutne da 24. aprila iza� u na izbore. 
- Pozivamo vas da svi zajedno uzdignutih glava iska�emo svoj jasan stav o tome da �elimo da �ivimo u jakom 
Zrenjaninu, u sna�noj i autonomnoj Vojvodini i prema Vojvo� anima pravednijoj Srbiji tako što � emo 24. aprila 
iza� i na izbore i glasati za Ligu socijaldemokrata Vojvodine – poru� ili su Malo i Marton. 
 
 

 



�

�

�

�

�����������	�
�������������������������������� �� �
���������������� !�""#��$����%&"�#�
�

Sramna obmana zrenjaninskih socijalista 
 

Pre nekoliko dana, u svim selima zrenjaninske opštine osvanuli su predizborni pamfleti � udne i nerazumljive 
sadr�ine. 

Meštanke i meštani naših naseljenih mesta se pozivaju da na 
lokalnim izborima u Zrenjaninu podr�e listu pod brojem 3, Za 
pozitivan Zrenjanin, i to takozvanu koaliciju koju predvodi 
�eljko Maluši � . Dalje se u tekstu navodi za šta � e se pomenuta 
koalicija sve zalagati, pa � e se, izme� u ostalog zalagati i za 
„doma� u poljoprivredu bez prodaje zemlje strancima" i „za 
jednako finansiranje gradskih i seoskih mesnih zajednica". 
Neuobi� ajeno za doma� e politi� ke prilike, nigde imena stranke 
koja predvodi tu koaliciju. 
Sve bi ovo bilo lepo kada ne bismo znali � etiri stvari: 
• koalicija koju predvodi �eljko Maluši�  je SPS; 
• ministarka za poljoprivredu u Vladi Republike Srbije, 

Sne�ana Bogosavljevi�  – Boškovi� , koja je direktno odgovorna za svo zlo koje se nadvilo poslednjih meseci nad 
doma� om poljoprivredom i koja je kreator zakona koji predvi� a prodaju dr�avnog zemljišta strancima, je kadar 
SPS-a; 
• skupštinsku ve� inu koja je taj nakazni zakon izglasala � inili su i poslanici iz redova SPS-a; 
• odbornici SPS-a � ine vladaju� u ve� inu u Skupštini Grada Zrenjanina, pa ostaje nejasno šta ih je u prethodne 
� etiri godine spre� avalo da se bore za bolji tretman seoskih mesnih zajednica. 
Uzimaju� i u obzir sve ovo, nije teško zaklju� iti šta o meštanima naših naseljenih mesta misle zrenjaninski 
socijalisti, kada su bili u stanju da im bez stida i srama serviraju ovako nešto. Tendenciozno prikrivanje imena 
stranke koja stoji iza ove sramne politi� ke poruke je samo još jedan u nizu politi� kih skandala koji su zadesili naš 
grad u prethodne � etiri godine i najbolje govori o moralu onih koji su svoj polo�aj koristili za sve drugo samo ne 
za dobrobit gra� anki i gra� ana Zrenjanina. 
 



�

�

�

�

�����������	�
�������������������������������� �� �
���������������� !�""#��$����%&"�#�
�

24. aprila olovke u ruke i zaokru�i LSV 
 

Liga socijaldemokrata Vojvodine nastavila je praksu razgovora sa gra� anima. U utorak, 5. aprila, na Bagljašu i u 
Staji� evu gra� anima su se obratili Bojan Kostreš, zamenik predsednika Lige socijaldemokrata Vojvodine, Dejan 
� apo, narodni poslanik, Saša Šu� urovi� , predsednik opštine Novi Be� ej, Branislav Kne�evi� , � lan Glavnog 
odbora LSV i Bojana Begovi� , predsednica Omladine LSV. 

 

 
Bojan Kostreš je prisutne podsetio da LSV 26 godina nije menjala program niti ideje za koje se zala�e. 
- Liga ve�  26 godina istrajava u borbi za autonomnu Vojvodinu. Došlo je vreme da preuzmemo odgovornost za 
vo� enje Zrenjanina i Vojvodine. Gra� ani koji �ive ovde, u Zrenjaninu, u Vojvodini, najbolje znaju šta je za njih u 
njihovom mestu najbolje i zato smatramo da mora ovde i da se odlu� uje – izjavio je Kostreš. 
Zamenik predsednika LSV je dodao da LSV mora pobediti na predstoje� im izborima, jer samo ona mo�e da uradi 
veliki posao promene Ustava Republike Srbije, kao i da taj Ustav mora garantovati Vojvodini zakonodavnu, 
izvršnu, sudsku vlast, izvorne prihode i imovinu. 
Dejan � apo je slikovito predstavio kakva su obe� anja gra� anima data od strane onih koji su grad vodili u 
prethodne � etiri godine. 
- Neko sa strane bi stekao utisak da je ovo grad u kome imamo novi aerodrom kod E� ke, autoput do Beograda – 
takozvani šnel štrase, obilaznicu oko grada, novi most, zdravu pija� u vodu, golf centar, akva park, ali ništa od 
toga što je obe� ano nije ispunjeno – objasnio je � apo. 
On je u nastavku dodao da za razliku od neispunjenih obe� anja prethodne vlasti svaki ligaš koji je imao javnu 
funkciju sme da pro� e gradom, pogleda gra� ane u o� i, podnese ra� un za to što je uradio. 
- Novi Be� ej je primer kako izgleda kada se opština vodi doma� inski i u skladu sa interesima gra� ana i pokazuje 
da mo�e biti bolje i zato vam ja ka�em pru�ite poverenje sposobnim, odgovornim i � estitim ljudima iz LSV da 
poka�u da i Zrenjanin mo�e bolje od ovoga – istakao je Šu� urovi� . 
Branislav Kne�evi�  je govorio o stanju u poljoprivredi u Vojvodini i naglasio da subvencije moraju da budu bar 
na nivou subvencija u okru�enju. 
- Ka�u da za to nema para. Nije ta� no da nema para. Ako ima para za dr�avna preduze� a, gubitaše 23 milijarde, 
onda na� ite još 10 milijardi za one koji taj bud�et pune, a ne koji ga prazne – kazao je Kne�evi� . 
Begovi�  je naglasila da se LSV zala�e za društvo koje daje šansu mladosti. 
- Izuzetno je va�no da mladi ljudi dobiju priliku da rade i �ive normalno u svom mestu i svojoj dr�avi, jer su oni 
budu� nost jednog društva. Rešenje problema mladih nije u odlasku iz zemlje, ve�  su upravo mladi rešenje za 
probleme sa kojima se naše društvo suo� ava – zaklju� ila je Begovi� . 
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Osnova� emo Pokrajinski fond za zdravstveno osiguranje 
 

Dr Gaja Pozojevi� , � lan Gradskog odbora Lige socijaldemokrata Vojvodine u Zrenjaninu i Ildiko Bo� o, 
odbornica LSV u Skupštini grada, su na redovnoj konferenciji za novinare odr�anoj u utorak 5. aprila, u susret 
Svetskom danu zdravlja (7. april) govorili o zdravstvenom sistemu u Vojvodini. 

- Osnova� emo Pokrajinski fond za zdravstveno osiguranje 
kao zasebno pravno lice. Ovakav status Pokrajinskog fonda 
za zdravstvo zna� i da � e upla� eni doprinosi za obavezno 
zdravstveno osiguranje biti izvorni prihodi tog fonda. Takvo 
rešenje garantova� e zna� ajno kvalitetnije zdravstvene usluge 
u Vojvodini – poru� io je dr Pozojevi� . 
Liste � ekanja od nekoliko meseci pa do nekoliko godina su 
nedopustive, i prema re� ima dr Pozojevi� a, LSV ima 
efikasno rešenje kako se te liste mogu smanjiti, a neke i 
potpuno eliminisati. 
- Rešenje je u integraciji privatnog zdravstva u jedinstveni 
sistem, jer bi na taj na� in, gra� ani jednako mogli da se le� e i 

u privatnim i u dr�avnim institucijama, � ime bi se drasti� no smanjile liste � ekanja – objasnio je zrenjaninski ligaš. 
Ildiko Bo� o je ocenila da je dostupnost zdravstvenim uslugama ote�ana: neadekvatan sistem zakazivanja 
pregleda, liste � ekanja, smanjen broj zdravstvenih radnika, udaljenost zdravstvenih ustanova, posebno za 
specijalisti� ke preglede, nedostatak lekova. Za �ene u ruralnim podru� jima i �ene osetljivih grupa ti problemi su 
posebno naglašeni. U isto vreme, bele�i se porast malignih bolesti, sa porastom smrtnih ishoda, kao i sni�avanjem 
starosne granice obolelih. 
- Liga socijaldemokrata Vojvodine se zala�e za obavezne i organizovane preventivne preglede �ena u cilju 
o� uvanja zdravlja i reproduktivnog zdravlja �ena, kao i za edukativne programe na podizanju svesti �ena o 
va�nosti preventivnih pregleda – istakla je Bo� o, koja je i � lanica Foruma �ena LSV. 
Bo� o isti� e da u sadašnjoj organizaciji pru�anja zdravstvenih usluga i sprovo� enjem preventivnih mera na 
otkrivanju malignih oboljenja �ene ne ostvaruju pravo na kvalitetnu zdravstvenu zaštitu. 
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Razvoj sela na vrhu liste prioriteta 
 

4. aprila u � enti i Perlezu odr�ane su tribine u organizaciji Gradske organizacije Lige socijaldemokrata Vojvodine 
Zrenjanin. Meštanima sela obratili su se mr Vojislav Mati� , predsednik Stru� nog saveta za sport Gradskog odbora 
LSV Zrenjanin, Aleksandar Rudi� , potpredsednik Gradskog odbora LSV Zrenjanin i Adam Paljov, pokrajinski 
poslanik. 
 

Aleksandar Rudi�  i Adam Paljov na samom po� etku usaglasili su 
se da je decentralizacija lokalne samouprave jedan od 
najefikasnijih na� ina da se obezbedi razvoj sela. 
- Na�alost, pre 20, 25 godina u � enti i Perlezu se �ivelo mnogo 
bolje nego sada. Na sadašnje loše stanje sela uticali su i uti� u 
mnogi faktori, me� utim davanjem ve� ih nadle�nosti seoskim 
mesnim zajednicama mogli bismo da uti� emo na poboljšanje 
komunalnih usluga, zdravstvene zaštite, kao i na unapre� enje 
rada na infrastrukturi sela – objasnio je Paljov. 
- Razvoju sela mo�emo se nadati jedino ukoliko se njim bavimo 
sistematski i u kontinuitetu. Imenovanjem � lana Gradskog ve� a 
zadu�enog za oblast ruralnog razvoja stvorili bi se elementarni 
uslovi da sela i njihov razvoj i suštinski postanu prioritet grada 

Zrenjanina – naveo je Rudi� . 
Vojislav Mati�  je prisutnima poru� io da � e Liga socijaldemokrata Vojvodine nakon izbora nastaviti da vodi resore 
nad kojima bude imala nadle�nost tako da oni budu u slu�bi svih gra� ana. On je podsetio da je Liga 
socijaldemokrata Vojvodine jedina dosledna stranka koja nije menjala svoje stavove, ube� enja i vrednosti za koje 
se zala�e. 
- Liga ve�  26 godina istrajava u borbi za autonomnu Vojvodinu. U borbi i nastojanju za što širu autonomiju 
Vojvodine Ligaši i Ligašice su ostali neukaljanih obraza, pošteni, � estiti i uvek spremni da za svoj rad podnesu 
ra� un. Upravo 24. aprila gra� ani � e biti u prilici da ocene rezultate našeg rada i kvalitet ideja koje nameravamo da 
sprovedemo nakon što nam bude ukazano još ve� e poverenje gra� anki i gra� ana – zaklju� io je Mati� . 
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REŠAVANJE �IVOTNIH PROBLEMA NA PRVOM MESTU!  
 

Razgovarali smo s gra� anima o problemima sa kojima se svakodnevno suo� avaju. 
Ukazali su nam na nedovoljan broj parking mesta u naselju 4. Juli i Duvanika. 
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�
Neadekvatno ure� en pru�ni prelaz u ulici Laze Kosti� a predstavlja opasnost po bezbednost pešaka, kao i 
neadekvatan peša� ki prelaz u ulici Ma� arske komune u Mu�lji.  
�IVOTNE PROBLEME GRA� ANA PRVO REŠITI. 
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�
Oronula bivša zgrada veterinarske ambulante u Elemiru bi, prema re� ima Elemiraca, mogla da se renovira i da na 
koriš� enje seoskim udru�enjima. 
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�
Gra� ani su nam ukazali na divlje deponije kod Begejskog kanala kod bolnice, u ulici Majora Gavrilovi� a, kod 
seoskog groblja u Melencima, na kraju sela u Perlezu, u Tomaševcu… Divlje deponije predstavljaju veliku 
opasnost po zdravlje gra� ana koji �ive u blizini deponija.  
FUNKCIONALNA DEPONIJA ZA ZDRAV ZRENJANIN I NASELJENA MESTA. ZRENJANINCI 
ZASLU�UJU � IST GRAD I ZDRAVU �IVOTNU SREDINU! 
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�
Da li jedna pijaca po mesnoj zajednici predstavlja luksuz? Mesne zajednice kao što su Elemir, Nikola Tesla, Sava 
Kova� evi�  i Zeleno polje nemaju adekvatno sre� ene pijace, dok Staji� evo nema uopšte ure� enu pijacu. 
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�
Stanovnici Mihajlova su nam ukazali na nepostojanje autobuskog stajališta u Mihajlovu, dok se gotovi svi 
stanovnici naseljenih mesta �ale na neredovne linije javnog prevoza.  
JAVNI PREVOZ MORA SAOBRA� ATI REDOVNIJE, STANOVNICI SELA NISU GRA� ANI DRUGOG 
REDA. 
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Farka�dinci nam ka�u da je neophodno poja� ati bezbednost u saobra� aju.  Potrebno je napraviti kru�ni tok, jer se 
na ovoj frekventnoj raskrsnici desio veliki broj saobra� ajnih nezgoda i predstavlja veliku opasnost po bezbednost. 
Tako� e, ka�u da treba  završiti zapo� etu obilaznicu, jer traktori nanose blato na put Zrenjanin – Kova� ica. 
 

  
 

  
. 

 
 
 
 
 
 
  

   
 



�

�

�

�

�����������	�
�������������������������������� �� �
���������������� !�""#��$����%&"�#�
�

  

Gradski odbor LSV Zrenjanin  

Informativna slu�ba  

 

 

www.youtube.com/channel/UCNDV0Yvrl9oPyqQga4ZJ78w 

www.lsv-zr.org.rs 

lsvzrinfo@gmail.com 

lsvbeckerek@yahoo.com 

 

 

 

 

 


